
ZÁPIS 
ze zasedání Zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí 

konaného dne 24.3.2010 od 17:00 hodin v zasedací síni M ěÚ 
 
                        
Přítomni : dle prezenční listiny /13/ 
 
Za MěÚ : p. Přivřel – tajemník MěÚ, p. Čvančarová – vedoucí HS odboru, p. Kleinertová – 
vedoucí FaP odboru, p. Vyhnálková – pověřená vedením odboru SM, p. Vrabec – odbor 
VŽP, p. Hodačová - zapisovatelka 
 
CELÝ ZÁZNAM ZE ZASEDÁNÍ ZaM JE V P ŘÍLOZE NA CD.  
 
1. Zahájení  
Starosta města Benešov nad Ploučnicí pan Karel Vrbický přivítal přítomné a seznámil je s 
programem jednání zasedání ZaM dne 24.3.2010.  
 
 
Program :        1)   Zahájení, návrhová komise,ověřovatelé zápisu                - starosta 
                        2)   Kontrola usnesení z minulého ZaM                                  - starosta 
                        3)   Závěrečný účet města za rok                                             - starosta 
                              + rozpočet města na rok 2010                                                         
                        4)   Zpráva o činnosti finančního výboru, včetně inventarizace   
                               majetku za rok 2009                                                        - Mgr.Tesarčíková 
                     5)  Prodej, koupě majetku města                                            - starosta 
                     6)   Organizační záležitosti                                                     - starosta 
                     7)   Diskuse 
                     8)   Návrh na usnesení, z á v ě r 
  
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 24/2010 : 
ZaM schválilo  program jednání zasedání ZaM dne 24.3.10. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 25/2010 : 
ZaM schválilo návrhovou komisi ve složení :  Mgr. Tesarčíková,  Ing. Mádle, Mgr. Špička. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 26/2010 : 
ZaM schválilo ověřovatele zápisu ve složení : p. Neliba, p. Klouček. 
 
2. Kontrola usnesení 
 
Starosta předal slovo panu Kloučkovi, který přednesl svou zprávu. 
usn. č.  6/2007 – komisi pro výběrové řízení informovat každé řádné zastupitelstvo o plnění     
                         usnesení  č.2006/208 včetně podání informace o zveřejněných zakázkách.  
 
Výstavba parkoviště na p.p.č. 40/1 – usn.č. 168/2009 
Na RaM byla tato záležitost projednána a RaM doporučuje ZaM neschválit výstavbu 
parkoviště na p.p.č. 40/1 – vysoká cena pro cca 7 park. míst. 



RaM také navrhuje, aby tato plocha byla daná do záměru prodeje. Jsou dva zájemci o tuto 
plochu. 
Pan Tojmar navrhuje, aby v případě prodeje se udělala smlouva o smlouvě budoucí, aby tento 
pozemek nezůstal tak jak je, ale aby se zušlechtil. 
 
usn. č. 168/2009 – ZaM ukládá odboru VŽP zpracovat studii pro výstavbu parkoviště na 
p.p.č. 40/1 o výměře 335 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí včetně stanovení okruhu všech 
účastníků řízení. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 proti, 1 se zdržel 
Usnesení č. 27/2010 : 
ZaM neschválilo výstavbu parkoviště na p.p.č. 40/1 o výměře 335 m2 v k.ú. Benešov nad 
Ploučnicí. 
 
 
usn. č. 191/2009 – ZaM odkládá rozhodnutí o kontrole hospodaření v BTS s.r.o na příští 
jednání ZaM. 
 
Protinávrh Ing. Moravce :  
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 3 proti, 10 se zdrželo – NESCHVÁLENO 
Usnesení č. 28/2010 : 
ZaM neschválilo uložit kontrolnímu výboru ukládájící úkol provést kontrolu hospodaření 
v Benešovské teplárenské společnosti s.r.o. 
 
Protinávrh pana Semerádta :  
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 6 pro, 7 se zdrželo - NESCHVÁLENO 
Usnesení č. 29/2010 : 
ZaM neschválilo uložit kontrolnímu výboru a Radě města ukládající úkol provést kontrolu 
hospodaření v Benešovské teplárenské společnosti s.r.o. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 2 se zdrželi 
Usnesení č. 30/2010 :  
ZaM ukládá  Radě města jako jedinému vlastníku společnosti provést kontrolu hospodaření 
v Benešovské teplárenské společnosti s.r.o. s termínem do příštího zasedání Zastupitelstva 
města. 
 
usn. č. 21/2010 -  ZaM ukládá kontrolnímu výboru ve spolupráci s právníkem města prověřit 
oprávněnost stížnosti jednatelky společnosti ELECOM s.r.o na neuhrazení vystavené faktury 
č. 20090187 na instalaci větracích mřížek do sklepních oken v objektu školní jídelny. 
- ÚKOL TRVÁ !! 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro, 1 se zdržel 
Usnesení č. 31/2010 : 
ZaM bere na vědomí  plnění ukládajících usnesení z minulých jednání ZaM 
 
 
 3) Závěrečný účet města za rok 2009 + rozpočet města na rok 2010 
  

3.1. závěrečný účet za r. 2009 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 1 proti, 1 se zdržel 
Usnesení č. 32/2010 : 

                                 ZaM schválilo závěrečný účet a finanční hospodaření města  za rok 2009. 
 



3.2. rozpočtový výhled na r. 2009-2013 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 1 proti, 1 se zdržel 
Usnesení č. 33/2010 : 

                                         ZaM schválilo rozpočtový výhled města  na roky 2009-2013. 
 

 
3.3. zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření 

Ing. Mádle – loni slíbila paní Licinbergová, že s námi s KV bude jednat  a nebylo tak učiněno 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 pro, 2 proti, 2 se zdrželi 
Usnesení č. 34/2010 : 
ZaM schválilo zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2009. 
 

3.4. rozpočet města na rok 2010 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 8 pro, 2 proti, 3 se zdrželi 
Usnesení č. 35/2010 : 
ZaM schválilo rozpočet města na rok 2010. 
 
 
4) Zpráva o činnosti finančního výboru včetně inventarizace majetku za 
rok 2009 
Slovo obdržela paní Mgr. Tesarčíková, která přednesla svou zprávu – viz příloha. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro, 1 proti 
Usnesení č. 36/2010 : 
ZaM  schválilo zprávu o činnosti finančního výboru včetně inventarizace majetku za rok 
2009. 
. 
 
5) Prodej, koupě majetku města 
 

5.1. prodej pozemku p.p.č. 1446 v k.ú. Benešov n. Pl. 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 37/2010 : 
ZaM schválilo  prodej  pozemku p.p.č. 1446  o výměře 583 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 
vlastníkům bytových jednotek v domě č.p. 518, Děčínská ul., Benešov nad Ploučnicí do 
podílového spoluvlastnictví za cenu 18 264,-Kč. Kupující : David Barbora, Děčínská 518, 
Benešov nad Ploučnicí – 1/10, manželé Antonín Heyzl a Lenka Suchá, Děčínská 518, 
Benešov nad Ploučnicí – 1/10 do SJM, Petra Landovská, Havlíčkova 715, Česká Kamenice – 
1/10, Lenka Leinová, Děčínská 518, Benešov nad Ploučnicí – 1/10, Věra Lišková, Děčínská 
518, Benešov nad Ploučnicí – 1/10, Dagmar Macháčková, Děčínská 518, Benešov nad 
Ploučnicí – 1/10, Blažena Nejedlá, Děčínská 518, Benešov nad Ploučnicí – 1/10,  manželé 
Miroslav a Jarmila Majorovi, Děčínská 518, Benešov nad Ploučnicí – 1/10 do SJM, manželé 
Václav a Marie Niklovi, Děčínská 518, Benešov nad Ploučnicí – 1/10 do SJM, manželé Jana 
a Rudolf Vernerovi, Děčínská 518, Benešov nad Ploučnicí – 1/10 do SJM. 
 

5.2. prodej b.j. č. 347/7 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 38/2010 : 
ZaM schválilo  prodej bytové jednotky č. 347/7 v domě č.p. 347, Nádražní  ul., Benešov nad 
Ploučnicí panu Radku Medalovi, Kostelní 69, Benešov nad Ploučnicí ½ a paní Janě Jiřišťové, 



Nádražní 347, Benešov nad Ploučnicí ½ ,  za cenu 115 000,-Kč. 
 

5.3. úhrada částky paní J. Jiřištové 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 2 se zdrželi 
Usnesení č. 39/2010 : 
ZaM schválilo úhradu částky ve výši  40 000,-Kč slečně Janě Jiřišťové, Nádražní 347, 
Benešov nad Ploučnicí, za podíl na investičních nákladech připadajících na jednotku č. 347/7 
v domě č.p. 347 Nádražní ul.,  v majetku města Benešov nad Ploučnicí. Cena byla stanovena 
znaleckým posudkem. 
 

5.4. prodej pozemku p.p.č. 117/41 v k.ú. Benešov n. Pl. 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 40/2010 : 
ZaM schválilo prodej pozemku p.p.č. 117/41 o výměře 474 m2 v k.ú. Benešov nad 
Ploučnicí, panu Ladislavu Zajtlerovi, Děčínská 405, Benešov nad ploučnicí za cenu  36 954,-
Kč. 
 

5.5. záměr prodeje b.j. č. 17/1, 17/2 a 17/3 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 41/2010 : 
ZaM schválilo záměr prodeje bytových jednotek č. 17/1 o výměře 70,51 m2, 17/2  o výměře 
50,70 m2 a  17/3 o výměře 30,82 m2 v domě č.p. 17,  náměstí Míru, Benešov nad Ploučnicí 
stojící na st.p.č. 115/1.  

 
5.6. záměr prodeje b.j. 454/1 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 42/2010 : 
ZaM  schválilo záměr prodeje bytové jednotky č. 454/1 o výměře 56,8 m2 v domě 454/1, 
Českolipská ul.Benešov nad Ploučnicí stojící na st.p.č. 603. 
 

5.7. záměr prodeje b.j. 380/2 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 43/2010 : 
ZaM schválilo záměr prodeje bytové jednotky č. 380/2 o výměře 45,8 m2, v domě č.p. 380, 
Wolkerova ul., Benešov nad Ploučnicí, stojící na st.p.č. 527. 
 

5.8. záměr prodeje b.j. 346/6 
Pan Klouček – do budoucna navrhuje udělat z toho 1 byt. jednotku 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 44/2010 : 
ZaM schválilo záměr prodeje bytové jednotky č. 346/6 o výměře 27,1 m2, v domě č.p. 346, 
Nádražní ul. Benešov nad Ploučnicí, stojící na st.p.č. 490. K bytové jednotce patří poměrná 
část společně užívané koupelny o výměře 2,25 m2. 
 

5.9. záměr prodeje b.j. 106/1 a 106/2 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 45/2010 : 
ZaM schválilo záměr prodeje bytových jednotek č. 106/1 o výměře 108,92 m2 a 106/2 o 
výměře 83,46 m2, v domě č.p. 106, Sokolovská ul.., Benešov nad Ploučnicí stojící na st.p.č. 
75/1. 



 
5.10. podání žádosti Pozemkovému fondu ČR 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro, 1 se zdržel 
Usnesení č. 46/2010 : 
ZaM  schválilo podání žádosti Pozemkovému fondu ČR o bezúplatný převod pozemků p.p.č. 
990/1, 997/40 a 1005/9 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

 
5.11. záměr prodeje objektu č.p. 689, objekt ,,C´´ 

Starosta – o tento objekt projevuje zájme PČR 
             - upozorňuje na fakt, že tento objekt chátrá a navrhuje ho prodat 
Pan Tojmar – pokud bude více zájemců, jaké bude řešení prodeje ? 
Starosta – prodej by byl obvyklým způsobem 
Pan Lekner – jídelna – bude v podmínkách ? 
Starosta – do podmínek se samozřejmě může zařadit 
Ing. Mádle – starší občané – nic tu pro ně nebudeme mít 
Starosta – město má DPS 
Pan Semerádt – upozorňuje na fin. stuaci města – na opravu objektu město nemá peníze 
                - pro starší občany by se mělo něco vybudovat v klidnější části města 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 pro, 1 proti, 3 se zdrželi 
Usnesení č. 47/2010 : 
ZaM schválilo záměr prodeje objektu č.p. 689, Nerudova ul., Benešov nad Ploučnicí, objekt 
„C“.  
 

5.12. směnná smlouva pozemku p.p.č. 1420/1 část ,,g´ ́
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 48/2010 : 
ZaM schválilo směnnou smlouvu pozemku p.p.č. 1420/1 část „g“ o výměře 10 m2  
v ceně 1 634,-Kč ve vlastnictví města Benešova nad Ploučnicí s pozemkem p.p.č. 148/2 část 
„b“ o výměře 41 m2 v ceně 6 702,-Kč ve vlastnictví paní Michaeli Rakové v k.ú. Benešov 
nad Ploučnicí. Rozdíl ceny ve výši 5 068,-Kč uhradí město Benešov nad Ploučnicí. 
 
 

5.13. směnná smlouva pozemku p.p.č. 1420/1 část ,,f´ ́
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 49/2010 : 
ZaM  schválilo směnnou smlouvu pozemku p.p.č. 1420/1 část „f“ o výměře 19 m2  
v ceně 3 104,-Kč ve vlastnictví města Benešova nad Ploučnicí s pozemkem p.p.č. 155/12 část 
„d“ o výměře 51 m2 v ceně 8 336,-Kč ve vlastnictví pana Davida Štechmullera v k.ú. 
Benešov nad Ploučnicí. Rozdíl ceny ve výši 5 223,-Kč uhradí město Benešov nad Ploučnicí. 
 

 
5.14. záměr prodeje pozemku p.p.č. 155/5 k.ú. Benešov n. Pl. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 50/2010 : 
ZaM  schválilo záměr prodeje pozemku p.p.č. 155/5 o výměře 525 m2 v k.ú. Benešov nad 
Ploučnicí. 
 

 
 
 



 
5.15. záměr prodeje pozemku p.p.č. 15/6 k.ú. Benešov n. Pl. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 51/2010 : 
ZaM schválilo záměr prodeje pozemku p.p.č. 15/6 o výměře 13 m2 v k.ú. Benešov nad 
Ploučnicí. 
 

5.16. záměr prodeje pozemku p.p.č. 1917 v k.ú. D. Habartice 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 52/2010 : 
ZaM schválilo záměr prodeje pozemku p.p.č. 1001/3 o výměře 129 m2 v k.ú. Benešov nad 
Ploučnicí. 
 

5.17. záměr převodu pozemků p.p.č. 1917 a 1918 v k.ú. D. Habartice 
Starosta – Dolní Habartice nás požádali o převod tohoto pozemku, oni tam budou opravovat 
most a potřebují, aby to bylo v jejich vlastnictví 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 53/2010 : 
ZaM schválilo záměr převodu pozemků p.p.č. 1917 o výměře 8 m2 a p.p.č. 1918 o výměře 
69 m2 v k.ú. Dolní Habartice z vlastnictví města Benešova nad Ploučnicí do vlastnictví obce 
Dolní Habartice. 
 

5.18. záměr prodeje pozenků p.p.č. 1909 a 1910 k.ú. D. Habartice 
Starosta vysvětluje, kde se tento pozemek nachází – stráň za panem Bardzákem. Město tam 
vlastní dva pozemky a jsou nevyužity a proto navrhuje tyto pozemky prodat obci Dolní 
Habartice,ale dnes se schvaluje pouze záměr prodeje. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 54/2010 : 
ZaM  schválilo záměr prodeje pozemků p.p.č. 1909 o výměře 1088 m2 a p.p.č. 1910 o 
výměře 864 m2 v k.ú. Dolní Habartice. 
 
 
6) Organizační záležitosti, různé 
 

6.1. revokace usn.č. 38/2009 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 55/2010 : 
ZaM  revokuje  usnesení č. 38/2009 ze dne 9.3.2009  (použití reprodukční ceny při 
oceňování pozemků zjištěných při digitalizaci, pozemků bezúplatně přijatých a nabytých, 
když není v související dokumentaci k převodu majetku ocenění pozemků uvedeno a dále při 
zjištěných  inventarizačních přebytcích. Ceny vycházející z posledních platných oceňovacích 
předpisů : orná půda,chmelnice, vinice, ovocný sad, trvalý travní porost 3,-Kč/m2, lesní 
pozemky 4,58,-Kč/m2, stavební pozemky 35,-Kč/m2 a vodní plochy 1,60Kč/m2.) 

 
6.2. použití redukční ceny k ocenění pozemků 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 56/2010 : 
ZaM  schválilo použití reprodukční ceny k ocenění pozemků zjištěných při digitalizaci, 
dalších pozemků bezúplatně přijatých a při zjištěných inventarizačních přebytcích. Stavební 



pozemky -57,-Kč/m2, zahrada ve funkčním celku se stavebním pozemkem – 23,-Kč/m2, 
zemědělská půda k.ú. Benešov nad Ploučnicí a k.ú. Ovesná – 3,20,-Kč/m2, ostatní plocha a 
komunikace – 34,-Kč/m2, lesní pozemek – 5,-Kč/m2 a vodní plocha – 2,80,-Kč/m2 ( 
vyhláška č. 460/2009 ). 
 

 
6.3. dopis Ing. Jiřího Moravce 

 
DISKUSE :  
Mgr. Špička – v posledním odstavci dopisu se hovoří o neúměrném tlaku z mé strany a ze 
strany starosty a můj neúměrný tlak spočíval v tom, že za mnou pan Moravec přišel s tím, že 
nemůže zaplatit peníze ve lhůtě a domluvili jsme se, že zaplatí asi o měsíc později – takže to 
je z mé strany ,,neúměrný tlak´´ 
Pan Lekner – rozsudkem se zabývala i RaM, ale tento rozsudek byl zrušen a vrácen                            
k projednání – nevím přesně co to pro město znamená 
Mgr. Špička – tento rozsudek se týká spol. BTS – pro město to neznamená nic 
                    - Nejvyšší soud zrušil rozsudek odvolacího soudu  
Pan Lekner – proč se tam píše, že rozsudek je zrušený? 
Mgr. Špička – je zrušen pouze rozsudek odvolacího soudu 
Ing. Moravec – neoprávněně máte moje peníze 
Mgr. Špička – k tomu já se nebudu vyjadřovat -řízení není skončeno 
Ing. Moravec – vy nejste žádný právník, vy jste demagog, jenom tady lžete 
Pan tajemník – zaznívají tady zbytečné urážky 
Mgr. Špička – pan Moravec může podat žalobu, pokud se domnívá, že spol. BTS drží 
neoprávněně jeho peníze, ale znova opakuju, že nebude nic vráceno do konečného rozhodnutí 
soudu, protože pokud probíhá řízení, tak se v případě, že se nevrací nejedná o bezdůvodný 
obohacování 
Ing. Moravec – proč právní zástupce Vás neinformoval, že v prosinci dostal právní 
rozhodnutí od Nejvyššího soudu ? 
Starosta – zřejmě informoval jednatele spol. BTS 
Mgr. Špička – město není účastníkem řízení a nedomnívám se, že by měl starosta vědět 
každou informaci, která není konečná 
Starosta – ukončil diskusi a nechal hlasovat o návrhu usnesení 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro, 3 se zdrželi 
Usnesení č. 57/2010 : 
ZaM bere na vědomí  dopis Ing. Jiřího Moravce ve věci rozsudku Nejvyššího soudu ze dne 
15.12.2009. 
 

6.4. zpráva odboru VŽP 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro, 3 se zdrželi 
Usnesení č. 58/2010 : 
ZaM  bere na vědomí zprávu o přípravě staveb při obnově majetku po povodni 2009. 
 

6.5. přehled právních sporů 
p. Klouček – některé věci se z loňska pořád opakují – je v tom hodně peněz pro město  
                   - bylo by potřeba být na ty lidi přísnější, je to nespravedlivé vůči lidem, kteří platí 
Mgr. Špička – žijeme v právním státě – prostředky na vymáhání jsou dané zákonem 
                     - pokud ten člověk nic nemá a ani exekutor mu nemá co vzít, tak není jiný 
prostředek jak to z toho člověka dostat 
p. Klouček – na tom přehledu jsou lidé, kteří by mohli zaplatit 



 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro, 1 se zdržel 
Usnesení č. 59/2010 : 
ZaM  bere na vědomí   přehled stavu právních sporů ke dni 19.3.2010. 
 

 
 

6.6. ukládající úkol pro odbor SM 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro, 1 se zdržel 
Usnesení č. 60/2010 : 
ZaM  ukládá odboru SM připravit záměr prodeje p.p.č. 40/1 o výměře 335 m2 v k.ú. 
Benešov nad Ploučnicí – návrh budoucí kupní smlouvy a kupní smlouvy, řešení věcných 
břemen, výsledek jednání se zájemci o koupi. 

 
6.7. směrnice 

RaM tyto zásady projednala. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro 
Usnesení č. 61/2010 : 
ZaM schválilo směrnici: Zásady zřizování věcných břemen omezující vlastnické právo 
Města Benešov nad Ploučnicí k věcem nemovitým včetně sazebníku. 

 
19:00 paní Mgr. Tesarčíková odešla 
 
7. Diskuse 
 
Ing. Mádle – kontroluje někdo z města firmu, která zde provádí kanalizaci a jaké připomínky 
k tomu má ? 
                  - nelíbilo se mi, jakým způsobem dělali ul. Husova 
                  - bylo by dobré po nich dělat kontrolu 
                  - navrhuji, abychom v ul. Husova nedávali konečný povrch, protože možná za 1-3      
roky to budem kopat znova a budem dávat nový povrch, protože se tam jednou bude dávat 
plyn 
Pan tajemník – ul. Husova není v majetku města, ale je v majetku kraje – jakékoliv 
podmínky stanovuje SVS, nikoliv my 
                    - plyn – plynárny to tenkrát zamítli z důvodu, že nebylo dostatek účastníků, kteří 
se chtěli zapojit 
                   -  povrchy v ul. Husova – obdrželi jsme stížnost obyvatelky této ulice a okamžitě 
jsem udělal opatření, aby tam naši pracovníci šli a domluvili se s tou firmou, protože původně 
to ze dne na den chtěli uzavřít s tím, že se bude jezdit přes Dobrnou – dohodli se v rámci 
možností, protože oni nemůžou diktovat nějaké podmínky, protože nejsou majitelé 
komunikace, ale i přesto jsme se domluvili, že tam přístupnost zachovají, ale samozřejmě 
jsou i okamžiky, kdy se tam nedostanete 
                  - postup prací nechci komentovat, taky nedokážu pochopit proč nejdřív udělají 
hlavní tah a pak se sáhodlouze vracejí k přípojkám, ale je to jejich technologie a my tam zase 
neprovádíme stavební dozor, protože mi do toho mluvit nemůžeme, ale pokud vím, tak 
pokaždé, když jsme tam udělali nějaký zásah, tak domluva byla 
                   - pozvěte si zástupce firem sem do zastupitelstva – ze začátku tady ti byli a bylo 
dobré, že jste se do nich  trochu strefovali a oni se museli aspoň někomu zodpovídat, takže 
před tím závěrem by bylo dobré je sem pozvat 
 



Paní Neubauerová – pan Štarman – neustálý problém, dnes a denně k němu vyjíždí policie a 
odváží ho záchranka, dá se s tímto pánem něco dělat ? 
Starosta – souhlasím s Vámi, včera jsem ho viděl, stál u něj náčelník PČR a volal záchranku 
a kdyby neřekli, že pan Štarman omdlel, tak by ho sanitka nevzala 
Pan tajemník -  tady je problém, že on nemá žádné doklady, není přihlášený na žádné 
pojišťovně a i ta policie, když udělá akutní zásah, tak oni ho sice odvezu, ale okamžitě ho 
zase pustí, protože si neplatí žádné pojištění 
                        - nikde ho nechtějí, ani v té nemocnici 
                        - pan Štarman je svéprávný člověk, není zbavený svéprávnosti, takže on sám 
je zodpovědný za to, jaký způsob života si zvolil a bohužel my s tím nemůžeme dělat vůbec 
nic, PČR může zasahovat pouze v okamžiku, když narušuje veřejný pořádek 
Starosta – jak my, tak i PČR děláme určité kroky 
Paní Čvančarová – tam musí rozhodnout soud, musejí ho zbavit svéprávnosti, ale on se 
tomu brání 
Mgr. Špička – o zbavení svéprávnosti nerozhoduje soud, ale je to na základě znaleckého 
posudku 
Paní Čvančarová – on na tom vyšetření byl a oni nám ho označili jako člověka s lechce 
sníženou inteligencí a přivezli nám ho sem zpět a on veškerou pomoc odmítal 
 
Paní Šumová – byt v Žižkově ulici – nešla by snížit cena ? 
                        - byla by potřeba tady podpořit mladý lidi, protože jak vidíte, tak naše město 
svým způsbem vymírá 
Starosta – tato cena je už snížená 
              - záleží na tom kolik bude zájemců 
              - pokud zájemci nebudou může dojít ke snížení ceny – musí o tom rozhodnout ZaM   
Pan tajemník – pokud má Vaše dcera zájem o byt ,u kterého je schválen záměr prodeje, tak 
může o tento byt podat žádost a tam specifikovat jakou částku by si představovala a pak ať o 
tom rozhodne ZaM 
                       - v současnosti jsme v situaci, že máme vyhlášený záměr prodeje, ale nemáme 
žádnou žádost 
 
Paní Šumová –mohli by jste na internetových stránkách města zveřejňovat veřejné zakázky ? 
Pan tajemník – veřejná zakázka má své podmínky – pokud zakázka nepřesáhne částku 6. 
mil, tak se jedná o poptávkové řízení a o tom my samozřejmě informuje na intern. stránkách a 
je to tam řádně vyhlášené 
Paní Čvančarová – konkrétní informace, např. jak rozhodla komise se dozvíte v usnesení 
RaM nebo ZaM 
 
19:30 odešel pan Ing. Moravec 
 
Bc. Tojmar – v BN bylo sdělní, že Služby města a odbor VŽP vyklidili nějakou skládku, 
tímto bych jim chtěl poděkovat 
                    - bude se v tom pokračovat ? 
Pan Neliba – nejlepší by bylo, aby se ty skládky nezakládaly a pokračuje se v odstraňování 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
8. Návrh na usnesení a závěr 
 
Jelikož již nebylo dalších dotazů či připomínek ukončil starosta města Karel Vrbický diskusi 
a požádal návrhovou komisi k přečtení návrhu usnesení a nechal o něm hlasovat. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 
Usnesení č. 62/2010 : 
ZaM shválilo návrh usnesení z jednání dne 24.3.2010. 
 
 
 
Zapisovatelka : 
                                                    Hodačová Andrea ............................................................... 
 
Ověřovatelé zápisu : 
                                                     p. Ivan Neliba ....................................................................... 
 
                                                     p. Josef  Klouček .................................................................. 
 
 
 
 
 
................................................... 
Karel Vrbický 
starosta města 
                                                    
 


